
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 53
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Aarhus Kommune ikke blev underrettet
om løsladelsen af de kriminelle unge, der tidligere har forårsaget problemer i
Bispehaven? (Der henvises til artiklen bragt på jp.dk den 22. oktober 2013:
’Bispehavens uro skal i Folketinget’).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Fatma
Øktem (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Fatma.Oktem@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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